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Referat af SKB Sortedamskolen  

Emne: SKOLEBESTYRELSESMØDE  
 
Nummer: 182  
 

Data om mødet 
 
Dato: 27.8.2024 

Tid: 16.00 – 19.00 

Sted: Ryesgade 120, 1.sal, 
personalerummet/møderummet 
på administrationsgangen 
 

 
AFBUD:  
 
Johanne Kappel Andersen 
Kristine Liv Lund-Pedersen 
Nanna Damkjær Østengaard 
Hesam Banje-Ali 
Annette Kjærholm Rasmussen 

 Mødedeltagere:  
FORÆLDREREPRÆSENTANTER: 

Forperson Majken Rostock, Næst-forperson Tine Maria Borresø, 
Christina Stokholm, Sara Emilie Johansen, Louise Ebbe Jørgensen, 
Freja Brix Olsen, Marie Lund Hansen, Nanna Damkjær Østengaard, 
Johanne Kappel Andersen, Annette Kjærholm Rasmussen, Hesam 
Banje-Ali og Kristine Liv Lund-Pedersen 

 
 
ELEVREPRÆSENTANTER:  Luca Marti Dunjic 9A, Emma Westh 7V og 
Oscar Kaznelson Stokholm 5U 
 
 
PERSONALEREPRÆSENTANTER: Anabela Oliveira de Sa (AS) og Michael 
Dave Grønvall-Pedersen (MG) 
 
DAGLIG LEDELSE: Christian Bech og Xenia Kofoed Bennedsen 

 

Dagsorden:  Delmål/formål/uddybende forklaring:  Ansvar: Varighed: 
Cirka tider 

1.  
Valg af mødeleder 
 

 MR 
 

16.00 

  
2.  
Godkendelse af 
referat fra sidste 
møde (juni)   
 
  
  

Dette sker så vidt muligt skriftligt, via mail mellem 
møderne.    
 
Godkendt 

MR/CB 16.05 

3.  
Godkendelse af 
dagsorden  
    
 
  
 

Det anbefales, at væsentlige ændringer til 
dagsorden fremsendes til formandskabet inden 
mødet.  
 
Godkendt 

MR/CB 16.10 



 2 

4. 
Udpegning af 
delegerede til Skole og 
Forældres landsmøde 

Hvem er interesseret i at deltage? 
I kan læse mere på følgende link:  
LANDSMØDE 2024 - bliv en stærkere stemme for 
din skolebestyrelse | Skole og Forældre (skole-
foraeldre.dk) 
 
Drøftelse/Beslutning 
 
Punktet drøftes igen på næste møde, hvor vi 
forhåbentlig kender til indholdet og tidspunkt.  

MR/CB 16.15  

Fotografering af 
skolebestyrelsen 

Dette foregår i skolegården  16.25 

5.  

Årshjul 

Alle bedes læse årshjulet igennem inden mødet. 
 
Det kan være der er nogen, der har nogle 
ændringsforslag. De kan komme frem på mødet. 
 
Under dette punkt kan vi også drøfte bestyrelsens 
ønske til fokusområder og principper for årets 
bestyrelsesarbejde.  
 
Se Bilag 1 

 

Drøftelse/Beslutning  
 
Ændringer til årshjulet er noteret i bilag 1, som 
sendes ud sammen med referatet.  
 
Ønske til fokusområder;  

o Ideudvalg  
o Skærmsund barndom (skole og hjem) 

(aldersgrænse) 
o Brobygning mellem indskoling og 

mellemtrin  
o Sammenhold årgangen imellem  
o Kontaktforældre 
o Hærværk generelt og hærværk af toiletter 
o Den røde tråd mellem skole og frit/klub 
o Visionsdag 
o Ansættelsespolitik 
o Fondraising  
o Rekruttering og fastholdelse af elever 
o Hvordan griber vi højtbegavede børn 

 
Formandskabet og ledelsen kommer med et udkast 
til, hvordan fokusområderne bliver behandlet inden 
næste møde 

MR/CB 16.50 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
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6. 

Udvalg under 
skolebestyrelsen 

Vi skal gennemgå oversigten over udvalg. Vi skal 
opdatere dokumentet med ændringer (ved at 
tilføje og slette)  
 
Se Bilag 2  
 
Drøftelse/beslutning 
 
Ændringer til oversigt over udvalg er noteret i bilag 
2, som sendes ud sammen med referatet. 

MR 17.05 

7. 

Fordeling af forældre-
repræsentanternes 
deltagelse i skoleårets 
1. forældremøde samt 
fordeling af særlig 
kontaktperson for 
hver klasse. 

På 0., 4. og 7. 
klassetrin 

Dette gøres umiddelbart efter det ordinære møde 
og aftales mellem forældrene 
 
Vi har datoerne for møderne med til mødet  
Der drøftes en forretningsgang i forhold til 
forældrehenvendelser 
 
 

• Børnehaveklasse onsdag den 4. september 
17.00-19.00 

• 4. årgang torsdag den 29. august 17.00-
19.00  

• 7. årgang tirsdag den 3. september 17.00-
19.00  
 

Orientering/Beslutning  
 
Børnehaveklassen Freja 
4. årgang Majken 
7. årgang Tine Maria 
 

MR/CB 17.20 

8. 
Skoleudviklings-
samtale og deltagelse 
af bestyrelsen   

Bestyrelsen er en aktiv rolle i den årlige 
Skoleudviklingssamtale. Vi håber derfor, at der er 
medlemmer, som har mulighed og lyst til at indgå i 
samtalen som finder sted d. 18. september klokken 
9.00-12.00  
Vi håber at kunne fremsende et oplæg inden 
bestyrelsesmødet, ellers så gives det på mødet.  
 
Drøftelse/Beslutning 
 
Dette års fokus bliver overgange.  
Overgange fra børnehave til skolestart og mellem 
afdelinger (indskolingen, mellemtrin og udskoling). 
Skolen håber på deltagelse fra skolebestyrelsen. 
Måske kan Christina og Tine Maria deltage.  
 
 

CB 17.30  
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Pause og spisning   ALLE 17.40 

9.  
Orientering fra… 
 

a. Leder  
Vi er kommet godt fra start med fokus på drift og 
den gode skoleopstart på forberedelsesdagene. 
En mellemtrinslærer ønskede orlov lige før 
sommerferien. Heldigvis kunne en af vores 
læreruddannet vikar træde til.  
Stort fokus på børnetal og evt. 
klassesammenlægning. 
Pt. Ingen langtidssygemeldte. 
 
b. Personale  
Gode forberedelsesdage som gav et godt afsæt 
for arbejdet for det kommende skoleår.  
 
c. Formandskabet  
Vi er nye og vi glæder os til arbejdet i 
skolebestyrelsen. 
  
d. Elever  

Fokus på de fysiske forhold så som toiletterne og 
skabene, der ikke kan låses. Der er elevrådsmøde 
en uge før skolebestyrelsesmøde. 
 

e. KKFO 
Fokus på at lande efter sommerferien, hvor 'gamle' 
aktiviteter som bevægelseslege i salen, krea-
værksteder, skak-værksted, en fast ugentlig tur til 
Tårnlegepladsen, samt almindelig leg og børnenes 
selvstyrende aktiviteter skal genoptages. Kometen 
har købt en del nye brætspil og har som et nyt 
tiltag, valgt at lave nogle dage med brætspilscafé 
så vi alle kan lære de nye spil at kende. I efteråret 
vil Anne-Marie gerne lave en fast dag ugentligt 
med historieoplæsning (kapitelbog) for 
interesserede børn (Vi gjorde dette sidste 
efterår/vinter med Narnia, hvor der ligeledes var 
tilhørende tema-værksteder og udstilling i 102). 
Udover det vil efteråret bestå af Halloweenfest. 
På Remisen arbejdes der særligt på forbedret 
mulighed for medindflydelse på hverdagens 
indhold og rammer, samt etablering af et børneråd 
og oprettelsen af et nyt stille/læserum.  Punkter 
som børnene selv har ønsket fokus på gennem 
BMV. 

 

ALLE 18.00 
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10. 
 Evt. 

Starttidspunkt for skolebestyrelsesmøderne 
Det besluttes, at de kommende møder starter kl. 
16.30. Vi bestræber os på at slutte tidligere, så 
møderne ikke nødvendigvis varer tre timer.  
Punkter der har relevans for eleverne rykkes op til 
starten af mødet. 
 
Henvendelse om manglede aktiviteter i KKFOen 
(Rimisen)og manglede turdage (tirsdage og 
torsdage) i sommerferien. CB beder KKFO’en 
(remisen) om redegørelse for aktiviteter på 
fritidshjemmet og i majforløbet samt redegørelse 
for deres kommunikation til forældrene.  

Alle 18.20 

11.   
Henvendelser fra 
forældre  

CB orienterer om henvendelser, der har været 
siden sidste møde. (Eleverne deltager ikke)  
 
Henvendelse om overgangen fra indskoling til 
mellemtrin – særlig ønske om at lærerne følger 
med på mellemtrinnet.  

CB  
 

18.30  
 

  
Punkter til kommende 
møder  
 
 
 
 

 
o Skole og Forældres landsmøde - tidspunkt 
o Der skal sendes et udkast til, hvordan 

fokusområderne bliver behandlet 

  
  
  

  
  
  
  

 


